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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/16-28/8 
URBROJ:  2170/01-09-10-16-2 
Rijeka,  13. listopada 2016. 
                                    

 
ZAPISNIK 

S 21. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 
 

21. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 13. listopada 2016. godine (četvrtak) u 17:30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
Sjednici su bili nazočni:  

- Marin Barać, predsjednik VMO 
- Željko Vizintin, zamjenik predsjednika VMO 
- Mila Kožul, član VMO 
- Nikola Lazić, član VMO 
- Nenad Srdoč, član VMO 
- Jelena Orban Ramić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni:  

- Anton Cindrić, član VMO 
- Antonija Marković, član VMO 

 
Ostali nazočni: 

- Vedran Sabljak, član Gradskog vijeća Grada Rijeke 
 
 
Usvajanje zapisnika s 20. sjednice VMO Sveti Nikola: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Promjena programske aktivnosti „Krnjevica“ 
2. Dopuna prijedloga prioriteta za 2017. godinu 
3. Priprema za prijavu Programa rada za 2017. godinu 
4. Dopisi pristigli između dvije sjednice 
5. Razno  

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Marin Barać dao je na glasanje preraspodjelu financijskih sredstava u Financijskom planu za 
2016. godinu unutar programske aktivnosti Krnjevica. Budući da nisu ostvarene donacije, a 
planirana sredstva za materijal za oslikavanje zidova nisu dovoljna za realizaciju ove aktivnosti, 
odustaje se od realizacije dijela programa oslikavanja zidova. Sredstva koja su planirana za 
oslikavanje zidova grafitima prebacuju se za nabavku majica za natjecatelje na turniru „Potapanje 
brodova“. Također, sredstva predviđena za reprezentaciju (piće za natjecatelje i druženje na 
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završnoj svečanosti) prebacuju se za nabavku majica za natjecatelje na boćarskom turniru. 
Sredstva planirana za nabavku pehara za boćarski turnir (300 kn) utrošiti će se također za 
nabavku majica. 
 

Zaključak: 
• Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedlog predsjednika Vijeća i 

donijelo odluku da se izvrši preraspodjela planiranih sredstava u Financijskom planu 
za 2016. godinu unutar programske aktivnosti Krnjevica na sljedeći način: 
1. sredstva na poziciji PRO0952 (materijal i dijelovi za tekuće i inv. održ.) umanjuju 

se u iznosu od 1.500,00 kuna; 
2. sredstva na poziciji PRO0957 (reprezentacija) umanjuju se u iznosu od 700,00 

kuna; 
3. sredstva na poziciji PRO0958 (ostali nespomenuti rashodi poslovanja) uvećavaju 

se u iznosu od 2.200,00 kuna; 
4. sredstva na poziciji VRO2257 (materijal i dijelovi za tekuće i inv. održ. od 

donacija) umanjuju se u iznosu od 5.000,00 kuna; 
5. sredstva na poziciji PRO0967 (materijal i dijelovi za tekuće i inv. održ. od poticaja 

na donacije) umanjuju se u iznosu od 3.500,00 kuna; 
6. sredstva na poziciji PRO0972 (ostali nespomenuti rashodi poslovanja od poticaja 

na donacije) umanjuje se u iznosu od 1.500,00 kuna. 
 
 
AD 2 
Marin Barać prisustvovao je sastanku u OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenjem 
zemljištem vezano za preregulaciju prometa u Medovićevoj i Meštrovićevoj ulici. Predstavnici 
Grada savjetovali su Vijeću da ovu stavku uvrste u prijedloge prioriteta za 2017. godinu. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se Prijedlog prioriteta malih komunalnih 

radova za 2017. godinu dopuni sa sljedećom stavkom: 
1. Izrada idejnog projekta preregulacije Medovićeve i Meštrovićeve ulice iz 

dvosmjernog u jednosmjeran promet. 
 
 
AD 3 
Odjel za gradsku samoupravu i upravu uputio je Vijećima mjesnih odbora Upute za prijavu 
programskih aktivnosti VMO za 2017. godinu. Rok za prijavu je do 4. studenog 2016. Marin Barać 
pozvao je prisutne da do iduće sjednice dostave svoje prijedloge. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
AD 4 
Caffe bar "Cardinalis" uputio je zahtjev OGU za poduzetništvo za određivanjem kasnijeg završetka 
radnog vremena do 02,00 sata za 15. listopada 2016. godine, te OGU za poduzetništvo traži 
mišljenje-suglasnost Vijeća MO. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se odobri kasniji završetak radnog 

vremena. 
 
 
Vijeće je primilo zahtjev građana kojim se traži poboljšanje javne rasvjete u pothodniku ispod Nove 
ceste i parku između pothodnika i Venuccievih stuba. U Plan prioriteta za 2016. godinu uvrštena je 
stavka poboljšanja javne rasvjete u pothodniku ispod Nove ceste.  
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Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se Prijedlog prioriteta malih komunalnih 

radova za 2017. godinu dopuni sa sljedećom stavkom: 
1. Poboljšanje javne rasvjete u parku između Venuccievih stuba i Nove ceste. 

 
 
Udruga SMART otvorila je natječaj za nominaciju kandidata za dodjelu nagrade „Volonteri godine“. 
Marin Barać je predložio da Vijeće nominira volonterke Milku Milović i Darinku Ban koje pomažu u 
pripremi svih programskih aktivnosti VMO, a pod uvjetom da ispunjavaju uvjete natječaja.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
AD 5 
Marin Barać upoznao je prisutne sa predstojećim planiranim aktivnostima Vijeća:  

- u utorak 18. listopada u 17 sati patronažne sestre Verica Šatorić i Katarina Serdar 
održati će predavanje „Zaštitimo se od gripe“, 

- u petak 21. listopada u 20 sati održati će se predstava KG Viktora Cara Emina „Govori 
mi o Augusti“,  

- u subotu 22. listopada s početkom u 9 sati održati će se ekološka akcija čišćenja 
zelenih površina i parkirališta u Ulici Udatnoga ispod k. br. 2-16. 

 
Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
 

Sjednica je završila u 19:15 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

                    Jelena Orban Ramić Marin Barać 
  


